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Protokół z posiedzenia Rady Okręgu nr 13 - Bydgoskie
Bydgoskie

we wtorek 28 czerwca 2022 roku o godz. 18:00 

w trybie zdalnym przy użyciu aplikacji Microsoft Teams

Lista obecności:

- Maciej Stawiski - przewodniczący

- Anna Lamers - zastępca przewodniczącego

- Małgorzata Kałdowska

- Aleksandra Kasiorkiewicz-Demko

- Maria Pekasiewicz

1. Przewodniczący Maciej Stawiski otworzył posiedzenie i stwierdził kworum. Przewodniczący 

Maciej Stawiski nie wyznaczał protokolanta i sam podjął się protokołowania.

2. Przyjęcie protokołu z dnia 14 czerwca zostało przełożone w związku z nieobecnością sekretarz 

Rady pani Katarzyny Krynickiej-Szroeder na kolejne posiedzenie.

3. Przyjęcie porządku obrad według projektu przewodniczącego - 5 osób za (Maciej Stawiski, Anna 

Lamers, Małgorzata Kałdowska, Aleksandra Kasiorkiewicz-Demko, Maria Pekasiewicz), 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się.

4. Maciej Stawiski zaprezentował lokalne projekty do budżetu obywatelskiego na rok 2023. 

Głosowanie nad projektem uchwały nr 76/2022 w sprawie opinii do projektów do budżetu 

obywatelskiego - 5 osób za (Maciej Stawiski, Anna Lamers, Małgorzata Kałdowska, Aleksandra 

Kasiorkiewicz-Demko, Maria Pekasiewicz), 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

5. Maciej Stawiski zaprezentował zniszczenia na skwerze przy rogu Fałata i Reja po przewróceniu 

się topoli. Głosowanie nad projektem uchwały nr 77/2022 w sprawie naprawy skweru - 5 osób za 

(Maciej Stawiski, Anna Lamers, Małgorzata Kałdowska, Aleksandra Kasiorkiewicz-Demko, Maria 

Pekasiewicz), 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

6. Maciej Stawiski zaprezentował pomysł społecznego pielenia rabat wokół domków dla motyli. 

Głosowanie nad projektem uchwały nr 78/2022 w sprawie społecznego pielenie rabat wokół 

domków dla motyli - 5 osób za (Maciej Stawiski, Anna Lamers, Małgorzata Kałdowska, 

Aleksandra Kasiorkiewicz-Demko, Maria Pekasiewicz), 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.



7. Maciej Stawiski rozpoczął dyskusję o dacie wizji lokalnej na ulicy Bydgoskiej, ale ze względu na 

małą frekwencję nie przyjęte zostały żadne konkluzje. Sprawa pozostała nierozwiązana.

8. Maria Pekasiewicz przedstawiła problem z zapadającymi się studzienkami na wyniesionych 

przejściach przez ulicę Fałata. Głosowanie nad projektem uchwały nr 79/2022 w sprawie naprawy 

studzienek - 5 osób za (Maciej Stawiski, Anna Lamers, Małgorzata Kałdowska, Aleksandra 

Kasiorkiewicz-Demko, Maria Pekasiewicz), 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

9. Maria Pekasiewicz przedstawiła problem z uschniętym drzewem przy alei Jana Pawła II przy 

hotelu Mercure. Głosowanie nad projektem uchwały nr 80/2022 w sprawie zastąpienia drzewa 

nowym - 5 osób za (Maciej Stawiski, Anna Lamers, Małgorzata Kałdowska, Aleksandra 

Kasiorkiewicz-Demko, Maria Pekasiewicz), 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

10. Maciej Stawiski zamyka posiedzenie.

Protokołował Maciej Stawiski


